



Protokoll från styrelsemöte nr 4/2021 i Kvarterssamfälligheten Rödstenen

Datum: 15 juni 2021

Plats: Hirdvägen 12

Deltagare:	Christer Boije	(CB)	[ordförande]
	Bernt Karlsson	(BK)	[kassör]
	Christer Gustafsson	(CG)	[sekreterare]
	Miroslav Zdencanovic	(MZ)	[vice ordförande]

1. **Mötets öppnande**

CB hälsade den fulltaliga styrelsen välkommen.

2. **Val av mötesordförande**

Till ordförande för mötet valdes CB.

3. **Val av sekreterare för mötet**

Till sekreterare för mötet valdes CG.

4. **Föregående protokoll (1 maj 2021)**

- Bekräftades att registrering av den nya styrelsen hos bank, Länsstyrelsen etc är genomförd.
- Bekräftades att permanenta farthinder är anlagda på säckgata 2 och 4 i överrensstämmelse med årsstämmans beslut samt att de är markerade med vitmålade kvadrater.
- MZ rapporterade efter besiktning av gungställningen på säckgata 2 att stolpar och kedjor är i tillfredsställande skick, men att gummidäcken bör bytas ut. MZ åtog sig att med bistånd av övriga styrelsen byta ut däcken, om möjligt före sin semester.

5. **Samfällighetens ekonomi**

BK rapporterade att fakturan för farthindren på säckgata 2 och 4 har kommit. Beslutades att medel tas ur underhållsfonden.

CB presenterade sammanställningen av respektive fastighets vattenförbrukning samt resultatet av avläsningen av de tre huvudvattenmätarna. Skillnaden i förbrukning mellan huvudvattenmätarna och fastigheterna sammanlagda avlästa förbrukning var endast drygt 1%.

Beslutades att fastigheterna debiteras i överrensstämmelse med denna sammanställning.



6. Önskemål om permanenta farthinder på säckgata 1

CB rapporterade att han har blivit kontaktad av fastighetsägarna till Norrskogsvägen 34 och Norrskogsvägen 46 med önskemål om permanenta farthinder även på säckgata 1.

Då delade meningar om behovet synes föreligga beslutade styrelsen att uppdra åt de båda fastighetsägarna att på blankett, som tillhandahålls av styrelsen, ta in underskrifter från säckgatans samtliga fastighetsägare där de tillstyrker respektive avstyrker anläggandet av permanenta farthinder.

För att inte riskera att entreprenör för farthinder måste anlitas en tredje gång uppdrogs åt CG att ta in motsvarande underlag från säckgata 3.

Styrelsen kommer därefter att besluta i enlighet med majoritetens önskemål för respektive säckgata.

7. Grannsamverkan

Inget att rapportera utöver de polisrapporter som BF regelbundet distribuerar.

Beslutades att bjuda in BF till nästa styrelsemöte för en mer omfattande genomgång.

8. Övriga frågor

- MZ bekräftade att en uppsättning temporära farthinder finns hos honom.
CG bekräftade att en uppsättning ligger på säckgata 3 i väntan på utfallet av enkäten om permanenta farthinder.
- MZ rapporterade att den gemensamma gräsklipparen har gått sönder samt att Sven-Erik Lundberg har reparerat den (bytt starsnöre). Styrelsen framför sitt varma tack till Sven-Erik.

9. Nästa möte

Beslutades att nästa ordinarie styrelsemöte hålls den 23 augusti på Hirdvägen 11 med start kl 18.30. Samtidigt beslutades att styrelsen därmed återgår till att låta platsen för styrelsemötena cirkulera mellan styrelsemedlemmarna.


10. Mötets avslutande


CB avslutade mötet och tackade deltagarna för aktivt och konstruktivt engagemang.

Vid protokollet:

Norsborg 2021-06-16

Justeras:


.....
Christer Gustafsson
Sekreterare


..... Datum: 21-06-16
Christer Boije af Gennäs
Ordförande